
Dagsorden og Referat BTI’s styregruppemøde d. 13/2 

2023  

VIGTIG INFO: Sørg for at finde en afløser, hvis I er forhindret eller er i tvivl om I kan nå det. Hellere 

to personer end ingen. 

Mødested: Tannisbugt hallens Nordgavl kl. 19.00 – 21.00 

Tilstede: Arne Pedersen, Anne Dahl Hansen, Lars Bro, Anne Dorthe Loven, 

Jette Pedersen, Flemming Mejlvang, Maiken Gustafson, Anja Søndelev 

Olsen. 

Fraværende: Christian Engen, Helle Lyngbak, John Madvig, Henning 

Jensen. 

Ordstyrer: Maiken Gustafson. Mail: lykkevangen@live.dk mobil: 

20278893 

Referat: Anja Olsen 

 

1.Badminton indleder. 

 Badminton undskylder ny fremgangsmåde i udsendelse af indkaldelse 

på mail. Dette fungerer ikke, hvorfor dette ikke gøres igen. 

 Badmintonudvalget består af Maiken og Anja som de gennemgående. Chr. Engen 

deltager i det omfang der er muligt og nødvendigt. Signe Riisager er med til det 

praktiske, men ønsker at træde ud, når en ny vil træde ind. Rune Emmersen deltager til 

at varetage stævner og it-opgaver. Nicolai Lauritsen varetager sponsorarbejdet.  

2. Bestyrelsen orienterer:  

● BTI går ind i Bindslev Ny Musik Festival, på de vilkår vi har efterspurgt. 

Bindslev Ny Musik festival har manglet hænder og BTI mangler indtægter, hvilket er 

baggrunden for at BTI går ind i et samarbejde. Der har været bekymring for hvorvidt BTI 

vil hæfte for et evt. underskud i Bindslev Ny musikfestival. Der laves vedtægtsændring i 
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Bindslev Ny Musikfestival, der foreskriver, at BTI - og andre deltagende foreninger - 

juridisk ikke kommer til at hæfte for et evt. underskud. Dette er gennemgået og 

underskrevet af advokat. 

Et evt. overskud vil blive fordelt lige mellem de parter der er medlem. Oktoberfest holder 

sorte tal på bundlinjen. Der en plads ledig i bestyrelsen. En opfordring til at melde sig til 

bestyrelsen, således der er repræsentant fra idrætsforeningen.  

Ingen afdelinger har i 2022 fået hjælp fra BTI’s venner, pga. dårlig økonomi.  

● Afdelingerne bedes undersøge, om de har personer der har lyst til at 

deltage i BTI Bestyrelsen. 

Der opfordres til at komme med navne til at deltage i BTI’s bestyrelse. Hver styregruppe 

får 5 minutter til at aflægge beretning på generalforsamling mandag den 27.1.23.  

Styregruppemøder i 2023: 

Mandag d. 13.2. 23 Badminton 

Tirsdag d. 18.4.23 Hav kajak 

Onsdag d. 13.9.23 Håndbold. 

Torsdag d. 23.11.23 Tennis. 

Mandag d. 5.1.24 Fitness 

Datoer for bestyrelsesmøder 2023: 18.1, 14.3, 11.5, 24.8, 23.10. 

3. Hovedkassereren orienterer.  

Regnskabet er revideret.  

4. Håndbold har ordet. 

Er fraværende. 

5. Fodbold har ordet “DanaCup organisering og rekruttering af 

frivillige”. 

Danacup organiseres i samarbejde med Badmintonafdeling. Inden længe skal dette 

organiseres og frivillige skal rekrutteres. Der er optimisme omkring rekruttering.  

Fodboldafdelingen har indledt klubsamarbejde med Sindal. I den forbindelse 

harmoniseres kontingentindbetaling til ”kluboffice”. Klubben skal have et kursus i 

kontingent opkrævningssystem. Når medlemmer melder sig ind, er de indmeldt indtil der 

kommer udmelding.  

Fodbold har overvejelser om at søge Nordea-fonden til fodbold robot. Robotten er 

imidlertid betalt.  

Der afholdes ikke fodboldsommerskole i år. 

6. Tennis har ordet. 

Vejret har drillet, der har derfor ikke været meget udendørs tennis. 
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Der er søgt om Padeltennisbane 200.000 kr. ved Hjørring Kommune. Dette er bevilget. 

Der er søgt byggetilladelse til Padeltennisbane. Der er afholdt forsinket årsmøde for 

2022.  

Der har været arrangeret forskellige tennisarrangementer. I den forbindelse er der søgt 

Sparnordfonden om pavilloner. 

Det er drøftet, hvorvidt der kan findes personer til at varetage pedelopgaver ved 

Tennisanlægget. 

Forslag om, at badmintonmedlemmer og håndboldmedlemmer tilbydes at komme til 

Tennisopstart. Der laves nærmere aftaler herom. 

Lysanlægget er næsten færdigt. 

7. Havkajak har ordet. 

Der er kommet nye medlemmer for hvem der afholdes kurser. 

Som noget nyt opstartes i svømmehal i en længere periode, hvor det sociale også 

opstartes. Dette er en succes. 

Der er årsmøde på torsdag. Der arbejdes på at finde på noget for instruktører. Tennis 

tilbyder at lave noget for instruktørerne. 

8. Fitness har ordet. 

Ønsker en tilbagemelding på hvorvidt der er opbakning til at arrangere en fælles 

foreningsdag i august, september?  

Der er umiddelbart opbakning hertil, der ønskes dog flere oplysninger desangående. 

Skal vi have en fælles foreningskonsulent?  

Forslag om at indkalde ungdomskonsulent til næste møde mhp. orientering om hvad 

der nærmere bestemt kan tilbydes assistance til. Christian kontakter 

Ungdomskonsulent Mads Thomsen med invitation til mødet. 

9. Badminton har ordet “Medlemmer kalder på et åbent cafeteria”. 

Efter træning i hallen er der en tendens til, at børn og unge tage hjem umiddelbart efter. 

Et åbent cafeteria bliver et rum og sted til at udvikle det sociale fællesskab både for 

spillere, medlemmer og forældre. 

Dette drøftes herunder mulighed for at åbne adgang til rummet i nordgavlen eller andre 

løsninger. Punktet drøftes på bestyrelsesmøde. 

10. Eventuelt 

Kommunen lægger meget vægt på at foreningen aktiverer ældre mennesker. Forslag om 

at medlemmer får rabat ved indmelding i flere afdelinger eller andre former fleksible 

medlemskontingenter. Dette kan evt. drøftes med konsulent v. DGI eller afsøge 

inspiration ved andre klubber, hvor det praktiseres (fx. golf) 

11. Næste møde, tirsdag d. 18. april kl. 19-21. Havkajak har ledelsen. 


